
About the Buttons on the Remote Control
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Button Description

 (Power) Press to turn the TV on or off.

 (Settings / Number 
/ Option button)

You can access Setting menu / virtual numeric pad / Option pad / SmartThings directly.
 • Accessing the SmartThings app using this button may not be supported, depending on 

the model.
 • Use this button to access additional options that are specific to the feature in use.
 • Press to bring up the virtual numeric pad on the screen. Use the numeric keypad to 

enter numeric values. Select numbers and then select Done or Enter Number to enter a 
numeric value. Use to change the channel, enter a PIN, ZIP code and etc.

 (Colour button)
When pressed, coloured buttons appear on the screen. Use this button to access additional 
options that are specific to the feature in use.

1 Directional button 
(up, down, left, right) Moves the focus and changes the values seen on the TV's menu.

2 Select Selects or runs a focused item. When pressed while you are watching a broadcast 
programme, detailed programme information appears.

 (Return)
Press to return to the previous menu. When pressed for 1 second or more, the running 
function is terminated. When pressed while you are watching a programme, the previous 
channel appears.

 (Smart Hub) Press to switch to the Home Screen.

 (Play/pause)
When pressed, the playback controls appear. Using these controls, you can control the 
media content that is playing.

 (Volume) Move the button up or down to adjust the volume. To mute the sound, press the button. 
When pressed for 2 seconds or more, the Accessibility Shortcuts appears.

 (Channel)

Move the button up or down to change the channel. To see the Guide or Channel List screen, 
press the button. (The Guide or Channel List screen appears depending on the geographical 
area.)

 • When pressed for 1 second or more, the Channel List screen appears.

3 Launch app button
Press each button to run its function. (These buttons may vary depending on the 
geographical area.)

 • Available apps may differ depending on the geographical area or contents provider.

 – The images, buttons, and functions of the remote control may differ with the model or geographical area.
 – If you use the remote control that comes with your TV to control another TV, some functions may not operate normally.
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نبذة عن الأزرار الموجودة في جهاز التحكم عن بُعد
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الوصفالزر

يتم الضغط عليه لتشغيل التلفزيون أو إيقاف تشغيله. )تشغيل / إطفاء(

 )زر الإعدادات / الرقم 
/ الخيار(

يمكنك الوصول إلى قائمة الإعدادات / لوحة الأرقام الافتراضية / لوحة الخيارات / SmartThings مباشرةً.
قد لا يكون الوصول إلى تطبيق SmartThings باستخدام هذا الزر مدعومًا حسب الطراز. •
استخدم هذا الزر للوصول إلى الخيارات الإضافية الخاصة بالميزة قيد الاستخدام. •
اضغط لإظهار لوحة الأرقام الافتراضية على الشاشة. استخدم لوحة المفاتيح الرقمية لإدخال قيم  •

رقمية. حدد الأرقام التي تريدها، ثم اختر تم أو إدخال الرقم لإدخال قيمة رقمية. يستخدم لتغيير القناة 
وإدخال رقم PIN وإدخال رمز بريدي، إلخ.

عند الضغط عليها، تظهر الأزرار الملونة على الشاشة. استخدم هذا الزر للوصول إلى الخيارات الإضافية  )اللون الزر(
الخاصة بالميزة قيد الاستخدام.

 1 زر الاتجاه 

تحريك التركيز وتغيير القيم الموجودة بقائمة التلفزيون.)أعلى وأسفل ويسار ويمين(

لتحديد عنصر تم التركيز عليه أو تشغيله. عند الضغط على هذا الزر أثناء مشاهدة أحد برامج البث، تظهر 2 تحديد
معلومات البرنامج التفصيلية.

 )عودة(
اضغط على هذا الزر للرجوع إلى القائمة السابقة. عند الضغط على الزر لمدة ثانية واحدة أو أكثر، يتم إنهاء 

الوظيفة قيد التشغيل. وعند الضغط عليه أثناء مشاهدة برنامج، ستظهر القناة السابقة.

)Smart Hub( .اضغط للتبديل إلى شاشة البدء

 )تشغيل/إيقاف مؤقت(
عند الضغط عليه، تظهر لوحة التحكم في التشغيل. باستخدام لوحة التحكم هذه، يمكنك التحكم في 

محتوى الوسائط الذي يتم عرضه.

قم بتحريك الزر لأعلى أو لأسفل لضبط مستوى الصوت. لكتم الصوت، اضغط على الزر. عند الضغط لمدة  )الصوت(
ثانيتين أو أكثر، تظهر اختصارات الوصول.

 )القناة(
قم بتحريك الزر لأعلى أو لأسفل لتغيير القناة. لرؤية شاشة دليل أو قائمة القنوات، يُرجى الضغط على الزر. 

)قد لا تظهر الشاشة دليل أو قائمة القنوات وذلك حسب المنطقة الجغرافية.(
عند الضغط لمدة ثانية واحدة أو أكثر، تظهر شاشة قائمة القنوات. •

اضغط على كل زر لتشغيل الوظيفة الخاصة به. )قد تختلف هذه الأزرار حسب المنطقة الجغرافية.(3 زر بدء تشغيل التطبيق
قد تختلف التطبيقات المتوفرة حسب المنطقة الجغرافية أو موفر المحتويات. •

قد تختلف الصور والأزرار ووظائف جهاز التحكم عن بُعد باختلاف الطراز أو المنطقة الجغرافية. –
إذا استخدمت جهاز التحكم عن بعد المتوفر مع التلفزيون للتحكم بجهاز تلفزيون آخر، فقد لا تعمل بعض الوظائف بصورة طبيعية. –
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